
 

 

 

 

Briģu pagasta Iedzīvotāju padomes sēdes 

PROTOKOLS  

Brigi 

Nr. 2 
 

2025. gada 17. janvārī 

Sēdes norise - atklāta 

Sēde sasaukta plkst. 17:00 

Sēdi atklāj plkst. 17:00 

Sēde notiek klātienē Briģu pagasta bibliotēkā, Skolas iela 4, Briģos, Briģu pagastā, Ludzas novadā 

Sēdi vada – Briģu pagasta Iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja Laila Pančaka  

Sēdi protokolē – Briģu pagasta Iedzīvotāju padomes locekle Karina Springiša-Skuke 

 

Sēdē piedalās Briģu pagasta Iedzīvotāju padomes locekļi: 

- Andrejs Andrejevs; 

- Mihails Bikovskis; 

- Laila Pančaka; 

- Karina Springiša-Skuke; 

- Olga Suhareva; 

 

pašvaldības pārstāvji: 

- Briģu, Nirzas un Lauderu pagastu apvienības pārvaldes vadītājs Andris Valeinis 

- Briģu, Nirzas un Lauderu pagastu apvienības pārvaldes galvenā saimniecības pārzine 

Ludmila Matvejenko 

- Briģu, Nirzas un Lauderu pagastu apvienības pārvaldes saimniecības pārzinis Ivars 

Lankovskis 

Sēdes vadītāja Laila Pančaka informēja Briģu pagasta Iedzīvotāju padomes locekļus, ka pirms 

sēdes tika nosūtīts uzaicinājums Briģu, Nirzas un Lauderu pagastu apvienības pārvaldes galvenai 

saimniecības pārzinei Ludmilai Matvejenko.  Laila Pančaka  jautāja padomes locekļiem, vai ir 

kādi papildinājumi vai priekšlikumi attiecībā uz sagatavoto sēdes darba kārtību. Papildinājumi un 

priekšlikumi no padomes locekļiem netika saņemti. Darba kārtība tika apstiprināta bez izmaiņām. 

 

Sedes darba kārtība: 

1. Briģu pagasta daudzdzīvokļu dzīvojamo māju pārvaldīšanas un apsaimniekošanas 

apspriešana. 

Pieaicināta: Briģu, Nirzas un Lauderu pagastu apvienības pārvaldes galvenā saimniecības 

pārzine Ludmila Matvejenko. 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu  

2. Iesnieguma izskatīšana tālākai virzīšanai Ludzas novada domes sēdei par jaunas sētnieka 

un apkopēja amata vienību izveidi Briģu pagastā un izdevumu iekļaušanu pagastu 

apvienības atalgojuma 2025. gada budžetā. 

3. Iesnieguma izskatīšana tālākai virzīšanai Ludzas novada domes sēdei par izdevumu 

iekļaušanu elektriskā ģeneratora iegādei Briģu ciema ūdensapgādes stacijai 2025. gada 

budžetā. 

4. Iesnieguma izskatīšana tālākai virzīšanai Ludzas novada domes sēdei par izdevumu 

iekļaušanu elektriskā ģeneratora iegādei Brigu ciema bērnudārza ēkai 2025. gada budžetā. 

5. Citi jautājumi. 

Sēdes vadītāja  Laila Pančaka  informē par sēdes darba kārtību ar 5 (pieciem) darba kārtības 

jautājumiem un aicina balsot par darba kārtības apstiprināšanu. 

 

1. Briģu pagasta daudzdzīvokļu dzīvojamo māju pārvaldīšanas un apsaimniekošanas 

apspriešana. 

Ziņo: Ludmila Matvejenko 

Par lēmumu balso: 

"PAR" - 5 (Andrejs Andrejevs, Mihails Bikovskis, Laila Pančaka, Karina Springiša-Skuke, Olga 

Suhareva) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ:Sagatavot iesniegumu Ludzas novada pašvaldībai, lai saņemtu papildu skaidrojumus 

par jautājumiem, uz kuriem netika sniegtas atbildes Padomes sēdē. Tāpat pieprasīt ekonomiskos 

aprēķinus un juridisko pamatojumu, kas saistīti ar Briģu pagasta daudzdzīvokļu dzīvojamo māju 

pārvaldīšanu un apsaimniekošanu. 

Atbildīga persona par iesnieguma sagatavošanu un nosūtīšanu:  Laila Pančaka. 

 

 

2. Iesnieguma izskatīšana tālākai virzīšanai Ludzas novada domes sēdei par jaunas 

sētnieka un apkopēja amata vienību izveidi Briģu pagastā un izdevumu iekļaušanu 

pagastu apvienības atalgojuma 2025. gada budžetā. 

Ziņo: Andrejs Andrejevs  

Par lēmumu balso: 

"PAR" - 5 (Andrejs Andrejevs, Mihails Bikovskis, Laila Pančaka, Karina Springiša-Skuke, Olga 

Suhareva) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 
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NOLEMJ:  Iesniegumu nosūtīt tālākai virzīšanai Ludzas novada domes sēdei par jaunas sētnieka 

un apkopēja amata vienību izveidi Briģu pagastā un izdevumu iekļaušanu pagastu apvienības 

atalgojuma 2025. gada budžetā. 

Atbildīga persona par iesnieguma sagatavošanu un nosūtīšanu:  Laila Pančaka 

 

3. Iesnieguma izskatīšana tālākai virzīšanai Ludzas novada domes sēdei par izdevumu 

iekļaušanu elektriskā ģeneratora iegādei Briģu ciema ūdensapgādes stacijai 2025. gada 

budžetā. 

Ziņo: Andrejs Andrejevs  

Par lēmumu balso: 

"PAR" - 5 (Andrejs Andrejevs, Mihails Bikovskis, Laila Pančaka, Karina Springiša-Skuke, Olga 

Suhareva) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: Iesniegumu virzīt Ludzas novada domes sēdei par izdevumu iekļaušanu elektriskā 

ģeneratora iegādei Briģu ciema ūdensapgādes stacijai 2025. gada budžetā. 

Atbildīga persona par iesnieguma sagatavošanu un nosūtīšanu:  Laila Pančaka 

 

4. Iesnieguma izskatīšana tālākai virzīšanai Ludzas novada domes sēdei par izdevumu 

iekļaušanu elektriskā ģeneratora iegādei Brigu ciema bērnudārza ēkai 2025. gada budžetā. 

Ziņo: Andrejs Andrejevs  

Par lēmumu balso: 

"PAR" - 5 (Andrejs Andrejevs, Mihails Bikovskis, Laila Pančaka, Karina Springiša-Skuke, Olga 

Suhareva) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: Ņemot vērā Andreja Andrejeva priekšlikumu par nepieciešamību atlikt sagatavotā 

iesnieguma iesniegšanu izskatīšanai Ludzas novada domes sēdē, pamatojoties uz šādiem 

apstākļiem: 

- Iesnieguma projektā bija paredzēta elektriskā ģeneratora iegāde bērnudārza ēkai Briģu ciemā, 

taču nebija sagatavota nepieciešamā ģeneratora tehniskā specifikācija. 

- Nav noteikti ģeneratora izmantošanas mērķi (apkures sistēmai, apgaismojuma nodrošināšanai, 

ieskaitot avārijas apgaismojumu vai pilnvērtīgu apgaismojumu, ēdināšanas bloka elektroapgādei 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu  

vai visu šo mērķu vienlaicīgai nodrošināšanai). 

- Nepieciešams piesaistīt pašvaldības atbildīgās personas, lai aprēķinātu nepieciešamo ģeneratora 

jaudu. 

Par nepieciešamās informācijas sagatavošanu atbildīgā persona: Andrejs Andrejevs. 

 

5. Citi jautājumi. 

 

5.1. Iedzīvotāju padome apspriež Lailas Pančakas priekšlikumu par <vārds, uzvārds> 

apbalvošanu ar pateicību no Briģu pagasta Iedzīvotāju padomes par ilgstošo palīdzību Briģu 

bērnudārza bērnu un vientuļo Briģu pagasta iedzīvotāju apdāvināšanu. Pieņemts lēmums 

nākamajā Padomes sēdē sagatavot lēmumu par apbalvošanu. 

5.2. Sakarā ar iedzīvotāju jautājumiem par Briģu baznīcas teritorijas labiekārtošanu, Padomes 

priekšsēdētāja Laila Pančaka paziņoja, ka pašlaik tiek veikti darbi pie žoga remontdarbiem, kur 

tiks uzstādīti jauni kalti žogi. Tāpat tika nozāģēti vairāki veci koki, kas radīja apdraudējumu. 

Laila Pančaka atzīmēja, ka 2025. gadā Briģu Vissvētās Trīsvienības draudzes baznīca svinēs 225 

gadu jubileju. Saistībā ar to ir plānoti pasākumi, kas veltīti šai vēsturiskajai gadadienai. Viņa 

ieteica Padomes locekļiem pārdomāt iespējamos veidus, kā Ludzas novada pašvaldība varētu 

atbalstīt šos pasākumus. 

5.3 No iedzīvotāja <vārds, uzvārds>  tika saņemts priekšlikums par kārtības ieviešanu kapsētu 

reģistrācijā un uzraudzību Briģu pagasta kapsētās, kā arī kapsētu teritoriju paplašināšanu. <vārds, 

uzvārds>   piedāvāja izskatīt iespējas no Ludzas novada pašvaldības puses par kapsētu, kuru zeme 

pieder Pareizticīgai un Katoliskai baznīcām, pārņemšanu pašvaldības īpašumā vai pārvaldīšanā. 

Pamatojoties uz Ludzas novada pašvaldības domes saistošajiem noteikumiem Nr. 10/2024 no 

2024. gada 27. maija Ludzas novada Iedzīvotāju padomes nolikuma II. nodaļas Padomes 

kompetences pantiem 4.1, Padome pieņēma lēmumu izskatīt šo jautājumu nākamajā sēdē, kā arī 

sagatavot iesniegumu izskatīšanai Ludzas novada pašvaldībai. 

5.4. Briģu pagasta Iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja Laila Pančaka, saskaņā ar Ludzas novada 

pašvaldības domes saistošajiem noteikumiem Nr. 10/2024 (pieņemti Ludzas novadā 2024. gada 

27. maijā) Ludzas novada Iedzīvotāju padomes nolikuma 38. pantu, piedāvā aicināt uz nākamo 

sēdi kultūras pasākumu organizētāju Irinu Žukovu, lai prezentētu 2025. gada pasākumu plānu, kā 

arī lai apspriestu iespējamos formātus un veidus, kā piesaistīt vietējos iedzīvotājus dalībai kultūras 

dzīvē. 

Pieņemts lēmums: aicināt uz nākamo sēdi kultūras pasākumu organizētāju Irinu Žukovu 

 5.5.  Briģu pagasta Iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja Laila Pančaka uzsvēra, ka ir svarīgi 
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izveidot efektīvu komunikāciju ar pagasta iedzīvotājiem. Lai uzlabotu sadarbību, viņa piedāvāja 

vairākas saziņas iespējas: pa tālruni, elektronisko pastu, čata saraksti lietotnē WhatsApp un 

atsevišķu pastkasti. Tā tiks uzstādīta pie Briģu pagasta pārvaldes ieejas, lai iedzīvotāji varētu atstāt 

savus priekšlikumus vai sūdzības, arī anonīmi. Tas ļaus paplašināt komunikācijas iespējas starp 

iedzīvotājiem un Padomi, kā arī nodrošinās ērtu saziņas veidu visiem, tostarp tiem, kam svarīga 

anonimitāte. 

Pieņemts lēmums: nākamajā sēdē publicēt pieejamo komunikācijas līdzekļu sarakstu. 

5.5. Iedzīvotāju padome nolemj: ieplānot nākamo Padomes sēdi 2025.gada februāra beigās 

(norises datums un vieta tiks precizēta). 

 

Sēdi slēdz plkst. 19:30 

 

Briģu pagasta Iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja    L. Pančaka                        

Briģu pagasta Iedzīvotāju padomes sekretāre   K. Springiša-Skuke 

 

 

 


